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Ob železnici 16 

2000 Maribor 

 

Datum: 5.5.2023 

 

 

ZAPISNIK 

Sestanek občnega zbora, ki je potekal v petek, 5. maja 2023 na Vinotoču Savič 

(Rošpoh 38a). 

 

1. Otvoritev in uvodni pozdrav predsednika društva 

Brin Kovačevič, predsednik društva je pozdravil in nagovoril vse udeležence srečanja ter 

predstavil nekaj izsledkov preteklega leta delovanja APD Kozjak.  

Volilna komisija:  

Anna Sorger – predsednica volilne komisije 

Breda Ivanek - članica volilne komisije 

Rastko Vrečko – član volilne komisije 

 

Verifikacijska komisija: Marcel Mumel, Dejan Janžekovič, Matjaž Jakopič 

 

2. Ugotavljanje sklepčnosti 

Pričetek sestanka ob 19:00 uri.  

Po 30-minutnem čakanju na sklepčnost števila prisotnih, v skladu z 19. členom statuta APD 

Kozjak, se je sestanka udeležilo 49 oseb, kar predstavlja več kot 10 odstotkov članov društva. 

Končno število prisotnih pri glasovanju je tako znašalo 49 oseb.  

 

3. Pregled in potrditev dnevnega reda 

Dnevni red je bil sprejet, sklepčnost: 49 prisotnih. 

 

4. Izvolitev delovnih organov občnega zbora 

Delovno predsedstvo: Davorin Mesarič, Rok Pliberšek, Urška Živkovič 

Overitelji zapisnika: Dušan Golubič, Branko Ivanek 

 

5. Poročilo predsednika društva, načelnikov odsekov in predsednikov sekcij 



Pred poročilom predsednik društva Brin Kovačevič pove, da vprašanje organizacije 

mladinskega odseka še vedno ostaja odprto. Vse prisotne pozove k pomoči, predlogom, 

pobudam glede tega novemu upravnemu odboru. 

Pove, da bo naslednje leto 70. letnica društva v okviru katerega AO in ŠPO razmišljata o 

organizaciji odprave. Predsednik je občnemu zboru predstavil idejo in prosil vse za podporo. 

Rok za načrt glede odprave je 1.9.2023. 

Poročila predsednika društva, načelnikov odsekov in predsednikov sekcij so priložena kot 

priloge. Poročila predstavnika društva, načelnikov odsekov in predsednikov sekcij so bila 

potrjena s strani članov društva. 

 

6. Finančno poročilo  

Finančno poročilo APD Kozjak, ki ga je pripravil Primož Frangež je priloženo kot priloga, na 

sestanku je bilo soglasno potrjeno. 

 

7. Poročilo nadzornega odbora 

Nadzorni odbor je pregledal poročilo in ga potrdil. 

 

8. Razprava o poročilih in njihovo potrjevanje 

Aleš Osrajnik predlaga občnemu zboru, da Marjanu Gselmanu društvo letno dodeli znesek za 

stroške markacistov. Občni zbor naroči upravnemu odboru, da ugotovijo koliko je teh stroškov 

in da jih Marjan prejme.  

Poročila so bila soglasno sprejeta. 

9. Predstavitev kandidatov za funkcijo (volilna komisija): 

 

Kandidat za predsednika društva: Tomaž Langerholc 

 

Kandidati za člane upravnega odbora: Anja Neral, Jakob Roter, Drago Tutek, Branko Ivanek, 

Brin Kovačević, Stanko Mencigar 

 

Kandidati za člane nadzornega odbora: Žiga Štampfer, Marko Beber, Drago Dogša,  

 

Kandidati za člane častnega razsodišča: Drago Dimnik, Ljubo Hansel, Igor Drstvenšek 

 

Od vsakega kandidata je bilo prejeto soglasje o kandidaturi. 

 

10. Razrešitev vodilnih organov društva 

Soglasno smo razrešili vodilne organe društva. 

 

11. Izvedba volitev 



Glasovalno pravico imajo člani s plačano članarino za tekoče leto. Glasuje se z glasovalnim 

listkom, ki ga člani po glasovanju oddajo v volilno skrinjico, volilna komisija prešteje glasove in 

razglasi rezultate. 

 

12. Razglasitev rezultatov volitev 

Vabljenih je bilo 295 članov društva, na dan občne zbora je bilo prisotnih 49.  

Tomaž Langerholc je bil soglasno izvoljen za predsednika društva.  

Kandidati za člane upravnega odbora, ki so bili izvoljeni so: Anja Neral, Branko Ivanek, Drago 

Tutek, Brin Kovačevič. Člani upravnega odbora so tako: Anja Neral, Branko Ivanek, Drago 

Tutek, Brin Kovačevič. 

Žiga Štampfer, Marko Beber in Drago Dogša so bili soglasno izvoljeni za člane nadzornega 

odbora. 

Drago Dimnik, Ljubo Hansel in Igor Drstvenšek so bili soglasno izvoljeni za člane častnega 

razsodišča. 

Izvolitev predsednika društva in članov upravnega odbora so bila s strani članov APD Kozjak 

potrjena. 

 

13. Pozdrav predsednika društva  

 

14. Razno  

Brin Kovačevič omeni problematiko izselitve iz društvenih prostorov. 27.4.2023 so bili 

predstavniki Pekarne na sestanku z Ministrstvom za šolstvo, idr. Sklep sestanka je bil, da UKC 

trenutno ne bo gradil na prostoru Pekarne. Časovni pritisk se je tako malo sprostil, vendar 

iščemo dalje. 

Dušan Golubič predlaga, da imajo v društvenih prostorih svoje aktivnosti tudi drugi odseki (ne 

samo AO). 

Drago Dimnik opozori, da je dobro, da razmislimo, koliko bomo v obstoječ prostor še vlagali. 

 

Sestanek je bil zaključen ob:  20:02 

Zapisnikarka sestanka: Urška Živkovič,  

Overitelja zapisnika: Dušan Golubič, Branko Ivanek 

 

 

  


